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 § 1 

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Sven Öberg (PRO) utses att tillsammans med ordföranden Eva 

Sahlin (SPF) justera dagens protokoll vilket ska ske fredagen den 11 februari. 

 

§ 2 

Anmälan av föregående protokoll  

 

Anmäldes att protokoll 2011-01-13 justerats den 14 januari.  

 

§ 3 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

Kommunstyrelsens pensionärsråd 

Protokoll nr 8 fört vid sammanträde 2010-11-02   

Protokoll nr 9 fört vid sammanträde 2010-12-07 

 

§ 4 

Verksamhetsberättelse 2010 Älvsjö  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

den 28 januari 2011. Dnr 1.2.1.43-2011.  

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 5 

Fastställande av kvalitetsgarantier för 2011 

 

Enheterna inom verksamhetsområdena barn och ungdom samt vuxna, 

funktionsnedsatta och äldre har tagit fram kvalitetsgarantier med åtaganden för 2011. 

Garantierna har tagits fram med utgångspunkt från stadens budget, nämndens mål för 

verksamhetsområdena, brukarundersökningar samt enheternas tidigare uppföljningar 

och resultat. 

 

Kvalitetsarbetet inom nämndens verksamheter utförs i enlighet med stadens 

kvalitetsstrategi och är väl förankrat inom verksamheterna. Förvaltningsledningens 

bedömning är att enheternas åtaganden med tillhörande arbetssätt stämmer väl 

överens med fullmäktiges prioriterade inriktningar och mål för verksamhets-

områdena samt med nämndens mål. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

den1 februari 2011. Dnr 1.2.1.562-2010. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 
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§ 6 

Patientsäkerhetsberättelse och plan för ny patientsäkerhetslag 

 

Patientsäkerhetslagen trädde i kraft den 1 januari 2011. Syftet med lagen är att främja 

hög patientsäkerhet inom hälso- och sjukvården genom att minska antalet vårdskador. 

Patientsäkerhetslagen tar upp vårdgivarens/nämndens skyldighet att bedriva ett 

systematiskt patientsäkerhetsarbete genom att planera, leda och kontrollera 

verksamheten så att kravet på god vård upprätthålls. Enligt patientsäkerhetslagen ska 

vårdgivare ange hur det organisatoriska ansvaret för patientsäkerhetsarbetet är 

fördelat inom verksamheten. 

 

Vårdgivaren ska senast 1 mars varje år upprätta en patientsäkerhetsberättelse av 

vilken det ska framgå hur patientsäkerhetsarbetet har bedrivits under föregående år, 

vilka åtgärder som har vidtagits och vilka resultat uppnåtts. Skyldigheten att upprätta 

en patientsäkerhetsberättelse gäller redan för 2011. 

Verksamhetscheferna för hälso- och sjukvården har tillsammans med medicinskt 

ansvarig sjuksköterska utarbetat patientsäkerhetsberättelse för 2010 och plan för 2011 

års arbete inom området. Patientsäkerhetsberättelsen omfattar bl.a. redovisning av 

inträffade avvikelser och omfattningen av gjorda riskbedömningar under 2010. 

I patientsäkerhetsplanen har förbättringsområden identifierats för 2011 års 

patientsäkerhetsarbete. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 7 

Rapporter/frågor från rådets medlemmar 

 

Eva Sahlin (SPF) framförde önskemål om att få statistik över hur många personer 

som använt sig av fixartjänsten under 2010. 

 

Leila Harrat (PRO) rapporterade från förtroenderådets möte 2011-01-13 vid Älvsjö 

servicehus. 

 

Eva Folke rapporterade att kontraktet på Fixarfiket är uppsagt. Uppsägningstiden är 

ett år men förhoppningsvis kommer Familjebostäder att hitta en ny hyresgäst innan 

årets utgång. Det innebär att pensionärsorganisationerna tills vidare kan ha sina 

styrelsemöten och cirklar i lokalen. 

 

Evy Johansson (SPF) tog upp problemet med snöröjningen den här snörika vintern.  

Många äldre som inte har någon biståndsbedömd insats och därmed inte får hjälp 

med öppning av snövall har blivit insnöade och inte kunnat ta sig ut. Enligt 

förvaltningen är det trafikkontoret som ansvarar för snöröjningen. Det finns en 

möjlighet för de personer som behöver hjälp med öppning av snövall att gå in på 

www.stockholm.se/jamfor. Flera av hemtjänstföretagen  utför även snöskottning  

som ingår i hushållsnära tjänster och därmed är avdragsgillt. 

 

 

  

Vid protokollet 

Britt-Marie Ericsson 

http://www.stockholm.se/jamfor

